

Referat bestyrelsesmøde 30. april 2018 kl. 19.00 Dalumgård Rideklub

Deltagere:

Charlotte, Tine, Bitten, Linda, Jon, Tia, Birgitte, Hanne, Joan og evt. elever fra kl. 20.00

Afbud fra:

Lise (Kan facetimes ved behov)

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
 - Godkendt

2. Bestyrelsen (forretningsudvalget) v/Jon (og Charlotte)
 - Møde om renovering af tag. Hanne har arbejdet i at få stillet garanti for udgiften.
 - Fire par vil hjælpe med at stille garantien så vi har mulighed for at få startet renoveringen over sommeren. Kommunen har accepteret denne garanti.
 - Else Andersen kommer 15/5 og fortæller om sine kompetencer inden for fondsansøgninger mv.
 - Det er drøftet om vi skal skifte bank – der er enighed om at beholde aftalen i Jyskebank.
 - Forsikringer: Vi er bundet af en aftale tre år endnu. Selskabet kontakter os inden udløb med nyt tilbud.
 - Persondata er drøftet og vi opbevarer ikke disse på en måde så vi kommer i konflikt med reglerne herfor (der er forskel på foreninger og virksomheder/arbejdspladser).
 - Der er skrevet ansættelseskontrakt med Tia.
 - Privatlivspolitik skal på hjemmesiden – der er en standardudgave som kan bruges. Birgitte udfylder denne og Tia sættes på som kontaktperson.

3. Ledelse og administration v/Jon og Tia
 - Der har været besøg fra arbejdstilsynet – grøn smiley.
 - Miljøtilsyn – der er problemer med vores mødingsplads. Der er nu krav om at møget skal opbevares i en lufttæt beholder. Dette er drøftet med kommunen og de kan se problematikken. Det foreslås at vi gennem DRF skal tage kontakt til miljøministeriet og få omgjort beslutningen. Fristen er 1/5-18.
 - Jon vil forhøre sig hvordan andre i Odense kommune takler problemet.
 - Virus: Jon har forhørt sig flere steder hvor de også er ramt. Vi mener der bør lukkes ned for flere stævner og sagen tages mere alvorligt.
 - Der skal tages prøver flere gange af de som er ramt for at vi kan komme ud af karantænen – dette må gøres – der må også tages prøver af dem som har været opstaldet andre steder. Stalden skal desinficeres.
 - Vi må desværre aflyse springstævnet pga. virus – stævneudvalget sørger for at melde dette ud.
 - Christina som har været staldhjælp ansættes tre mdr. i løntilskud. En pige som hedder Alberte vil gerne i ulønnet praktik – hun er velkommen.
 - Ridelejr – der er positive tilkendegivelser.
 - Balance: ser fornuftigt ud og følger sidste års tal.

4. Udvalgene v/formændene

- Stævneudvalg v/ Joan og Tine
Kommentarer fra dressurstævne - Springstævne?
 - Springstævne aflyses.
 - Dommerkommentar fra sidste stævne – gennemgående positiv.
 - Positivt med mange tilmeldte.
 - Vi håber på et nyt springstævne i efteråret.

- Aktivitetsudvalg v/ Bitten, Linda og Lise
 - Der laves procedure for receptioner for elever. Andrea bliver færdig 12/6.
 - Arbejdsdag og pudseday aflyst pga. virussen. Nye datoer eller afvent. – Vi afventer.

- Cafeteriaudvalg v/Bitten, Linda og Lise.
Mulighed for brug af cafeteriet ud over stævner? – Udvalget må finde sin retning.

- Junior/elevskoleudvalg v/ Bitten, Linda og Lise
Ridelejr og elevstævne.
 - Idé med folder til nye parter og nye opstaldere.
 - Invitation til ridelejr lægges på hjemmesiden, der er allerede 10 tilmeldte og kun 6 pladser tilbage.
 - Idé med mentorordning til nye opstaldere.
 - Vi afventer med elevstævne pga. virus.
 - Holdinddelingen som er beskrevet på hjemmesiden opdateres – beridereleverne skal lave en beskrivelse af niveauet på deres hold. Beridereleverne opfordres til at hjælpe med holdsammensætningen.
 - Linda køber nye låse til skabe og rum i elevhallen – Jon orienterer handicapafdelingen.
 - Idé til at få sponsoreret en handicap hest.
 - Vi søger en pony.

- Salg- og Markedsføring v/Joan
 - Hjemmesiden opdateres med ridelejr og årshjulet redigeres.
 - Passivemedlemmer – kan vi have fordel af flere? Fordele ved at være medlem af DAR.

- Sponsorudvalg v/Charlotte og Hanne
 - Hovedfokus er midler til det nye tag på ridehuset

5. Økonomi v/Birgitte

- Se pkt. 3

6. Meddelelser fra revisor

- Ingen. Udgår på kommende dagsordner.

7. Eventuelt

- Dato kommende møder
 - Næste møde 20/8-18 kl. 18 samt 19/11-18 kl. 19.
- Status virus
(forholdsregler for folde)
 - Se pkt. 3.
- Beretning fra Repræsentantskabsmødet – Tine og Joan.
 - Referat fra mødet forventes tilgængeligt på rideforbundets hjemmeside.
- Mailadresser på alle - det skal være nemt at sende til alle (hvordan skal det sættes op).
 - Tine tjekker op på adgang mv.
- Bank
 - Se pkt. 2.
- Ansøg til Dif.
 - Mail videresendt til sponsorudvalg om dette.
- Socialt
 - Fællesspisning arrangeres.